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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2023/24:469 Exponering för radon på arbetet 

Enligt Svensk Radonförening har det endast genomförts radonmätning på 1 
procent av svenska arbetsplatser sedan 2018 då den nya strålskyddslagen trädde 
i kraft.

Arbetsgivaren har skyldighet att mäta och begränsa exponeringen om den är för 
hög, för att skydda arbetstagarnas hälsa. Men om Svensk Radonförenings 
siffror stämmer har uppenbarligen inte regelverket fått genomslag. Det är 
omöjligt för en arbetsgivare att göra bedömning av radonhalt på sina 
arbetsplatser utan att mätning görs.

Radon ökar risken för lungcancer, och risken finns att många arbetstagare i dag 
utsätts för denna risk på grund av okunskap om gällande regler.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att få fler arbetsgivare att följa 
regelverket om mätning av och åtgärder mot ohälsosam exponering av radon på 
arbetsplatser?

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-09
Besvaras senast
2024-01-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


